

Planting Designer

植栽设计师

Place Design Group is looking for a Planting Designer for its Shanghai office. The successful candidate must have experience in planting design for landscape architectural practices. In this position the candidate will have the opportunity to deal with various types of projects and styles across all parts of China. As a member of the planting design team, the candidate needs to be able to effectively communicate with team members and clients and be committed to achieving best possible outcomes. They should have the ability to work autonomously and within a team and to manage and prioritize deadlines while facing multiple projects. Working with a senior designer they will receive coaching and opportunities to expand their knowledge.

普利斯设计集团深圳事务所正招聘植栽设计师。你需要在景观植栽设计方面有实际经验。你将有机会参与国内各地各种类型的项目的植栽设计。作为设计团队的一员，你需要与团队成员及客户有良好的沟通，始终以获得最好的成果为工作目标。你需要能独立工作、也能团队合作，在多项目同时进行，能在规定的时间期限内完成工作。同时，你也将获得资深设计师的悉心指导。

Job Description:

- Assist the Project team in planting design of Concept Design or Design Development or Working Drawing documentation, under the supervision of Project Manager;
在项目经理的领导下，协助项目团队完成项目的方案文本中植栽分析部分，绘制植栽扩初图册等；
- Assist Project team to solve problems related to soft landscape design, and deliver the best result;
协助项目团队解决软景设计的相关问题，获得最佳的设计效果；
- Play an active role in the selection of planting in nursery through to the quality control on site;
提供从苗圃植栽选择到现场种植施工指导与监督的全过程服务；
- Assist the Project Team in obtaining relevant research material and project data.
进行有关专业的研究工作，协助相关专业资料收集。

Requirement:

- College graduate or above in Planting or relevant majors, over 1 years working experience;
植栽相关专业大专及以上学历，1年以上工作经验；
- Have technical abilities to deliver Planting Design Concept, Design Development and Documentation works independently;
具备独立管理及执行植栽方案、扩初及施工图等各阶段设计工作的专业能力；
- Familiar with the market of common plants and seedlings in North and South China;
熟悉南北方常用植物及苗木行情；
- Familiar with design software such as AutoCAD,;
熟练使用 AutoCAD 等设计软件；
- A general command of English is a plus.
英语良好者优先考虑。

Please attach your portfolio

请附作品集

简历及作品集请投递：shenzhen@sz.placedesigngroup.com